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Исследуются особенности и принципы разработки информационно-аналитической системы оценки 

инвестиционной привлекательности рынка акций зернопродуктовых логистичесих компаний. Предлагаемая 

система информационно-аналитической поддержки призвана способствовать комплексному развитию 

инфраструктуры рынка акций зернопродуктовых логистический компаний, обеспечить 

конкурентоспособность агропродовольственной сферы, повысить инновационную наполненность 

инвестиций. 
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E.V. Maslyukova 

Development of information-analytical system of market investment attraction evaluation 

of grain products shares of logistics companies 

The features and principles for the development of information-analytical system of evaluation of investment 

attractiveness of the market share of grain products logistic companies are considered. The proposed system of 

information-analytical support is designed to promote the integrated development of the infrastructure of the market 

share of grain products logistics companies to ensure the competitiveness of agro-food sector, to increase the 

fullness of innovative investments. 
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